

WWW.BRAZILSPECIALTYFOODS.COM



**BRAZIL
SPECIALTY
FOODS**

巴西特色食品有限公司 (BSF) 是一家注册于香港的注册商标号为 2754236 的贸易公司。我们的业务围绕着食物和食物的制备而展开。我们将精致的食品 和饮料带到香港, 并将厨房用具出口到巴西。

我们的集团公司包括下列组成部分:

- **Sifermac:** 我们在巴西的农场设施
- **Fazenda Caeté:** 我们在巴西的生产设施
- **MASF:** 我们在巴西的分销公司
- **BSF:** 我们在香港的贸易公司

我们的产品通过两个品牌销往海外: Caeté (卡埃特印第安人) 和 BSF (巴西特色食品)。Caeté 和 BSF 都是中国的注册商标。除此之外, 我们还代理销售合作伙伴公司的品牌。我们的产品包括生咖啡豆、咖啡粉、坚果、精品含酒精饮料、由亚马逊超级水果制成的特色果汁, 等等。



Brazil Specialty Foods (BSF) is a Hong Kong-based trading company registered under registration number 2754236. Our business revolves around food and preparing food. We bring exquisite food and beverages into Hong Kong and export kitchenware to Brazil.

Our group of companies include:

- **Sifermac:** our farming operations in Brazil
- **Fazenda Caeté:** our manufacturing company in Brazil
- **MASF:** our distribution company in Brazil
- **BSF:** our trading company in Hong Kong

Our products are sold overseas under the brand names Caeté and BSF, all of which are registered trademarks in China. In addition to that, we represent the brands of partner companies. Our product portfolio includes green coffee beans, ground coffee, nuts, premium alcoholic beverages, exquisite beverages made of Amazon fruits, among other things.



生咖啡豆

巴西特色食品有限公司 (BSF) 可大量供应来自我们在巴西自有农场和合作伙伴生产商的生咖啡豆。此外, 我们还提供SCA评分85分以上的小批量精品特色咖啡。

GREEN COFFEE BEANS

BSF can supply green coffee beans in large quantities from our own farms in Brazil and partner producers. Micro lots of specialty coffees scoring 85+ on the SCA scale are also available.





我们可供的产品包括

Our offerings include

NY 2/3 Strictly Soft Fine Cup 17/18

Grinders 13 up Good Cup

NY 2/3 Strictly Soft Fine Cup 14/16

NY 2/3 17/18 Rio Minas

NY 2/3 Strictly Soft Good Cup 17/18

NY 3/4 15/16 Rio Minas

NY 3/4 Strictly Soft Good Cup 14/16

NY 2/3 Strictly Soft Fine Cup, SCA score 85+ / SCA 评分85分以上

Grinders 12 up Good Cup

等等 / Others



卡埃特印第安人咖啡(Caeté咖啡)已经在多山的巴西米纳斯杰拉斯州生产传承了70多年。尽管米纳斯吉拉斯的咖啡产量占巴西总产量的近50%，而巴西又是世界上最大的咖啡种植国，但是卡埃特印第安人咖啡始终致力于可持续农业发展和生产高质量咖啡豆。我们的大部分生产使用我们自己农场生产的有机肥料完成。我们的这种努力得到了达能公司的认可，达能公司授予我们其最可持续生产供应商之一的称号。

在巴西本土，我们的客户包括沃尔玛、家乐福、Cencosud/Bretas和ABC超市。在海外，我们的产品在阿拉伯联合酋长国、日本、美国和英国均有销售。

我们也为客户提供创新产品。我们在2013年推出了巴西第一款袋泡咖啡，为我们的客户提供一种可以方便地在办公室、酒店、旅行等场所使用的生态环保产品。

我们的主要产品包括袋泡咖啡、咖啡粉和意式浓缩咖啡豆，并提供标准品质和精品品质、深度烘焙和中度烘焙的不同选择。同时我们还可以大量供应阿拉比卡生豆，并可小批量供应超高质量的SCA分数在85分以上的精品咖啡豆。

我们所有的产品都在我们自己的工厂中完成烘焙和包装。

卡埃特印第安人为中国注册商标。卡埃特印第安人是BSF集团旗下公司。

Caeté's coffees have been produced in the mountainous Brazilian State of Minas Gerais for over 70 years. Although Minas Gerais accounts for nearly 50% of the Brazil's production, and being Brazil the largest coffee-growing nation in the world, Caeté coffee has always dedicated itself to sustainable agriculture and high quality coffee beans. Most of the production is done by using organic fertilizers prepared in our own farms and our efforts have been recognized by Danone who awarded us the title of one of their most sustainable suppliers.

In Brazil some our clients include Walmart, Carrefour, Cencosud/Bretas and Supermercados ABC. Overseas our products are available in the United Arab Emirates, Japan, USA and United Kingdom.

Despite being a 4th generation family business, we also offer innovative products to our clients. For this reason we launched Brazil's first coffee sachet in 2013, delivering our clients an ecological product that can be conveniently consumed on the go.

Our main products include coffee sachets, ground coffee and espresso coffee beans with options of standard or superior quality and dark or medium roast. We can also supply Arabica green coffee beans in large scale and microlots of super specialty coffees with SCA score above 85 points.

All our products are roasted and packaged in our own facilities.

Caeté is a registered trademark in China. Caeté is part of BSF group of companies.





FC-01 标准质量一次性袋泡咖啡-16袋装
One Shot Coffee Standard Quality - 16 sachets

FC-02 精品质量一次性袋泡咖啡-16袋装
One Shot Coffee Superior Quality - 16 sachets

FC-03 低咖啡因一次性袋泡咖啡-16袋装
One Shot Coffee Decaffeinated - 16 sachets

FC-04 有机一次性袋泡咖啡-16袋装
One Shot Coffee Organic - 16 sachets

FC-05 标准质量咖啡粉250克
Ground Coffee Standard Quality 250g

FC-06 标准质量咖啡粉500克
Ground Coffee Standard Quality 500g

FC-07 精品质量咖啡粉500克
Ground Coffee Superior Quality 500g

FC-08 标准质量咖啡粉-深度烘焙250克
Ground Coffee Standard Quality - Dark Roast 250g

FC-09 标准质量咖啡粉-深度烘焙500克
Ground Coffee Standard Quality - Dark Roast 500g

FC-10 意式浓缩咖啡豆-中度烘焙1千克
Coffee Beans for Espresso - Medium Roast 1kg

FC-11 意式浓缩咖啡豆-深度烘焙1千克
Coffee Beans for Espresso - Dark Roast 1kg



Amazoo(亚马逊动物园)是巴西最著名的阿萨伊(巴西莓)果汁品牌。阿萨伊(巴西莓)是一种仅在亚马逊雨林中能找到的超级水果,富含花青素,是一种强大的抗衰老和抗氧化水果,并含有维生素A、E、B6、Omegas和其他矿物质。它还富含植物固醇,可以增强免疫系统并促进消化。

阿萨伊(巴西莓)已被证明能对抗自由基,促进心血管健康,帮助记忆。在巴西柔术和铁人三项等高强度体育锻炼后,阿萨伊(巴西莓)也很受体育运动爱好者们的欢迎。

为了提高这种超级水果的健康效益,Amazoo产品中的阿萨伊(巴西莓)的果汁原浆含量高达50%。Amazoo有三种不同的口味选择:原味阿萨伊(巴西莓);阿萨伊(巴西莓)+香蕉口味;无添加糖阿萨伊(巴西莓)+草莓+苹果+奇雅籽+亚麻籽口味。Amazoo采用利乐包装,不使用人工防腐剂,不含钠或谷胶。其产品保质期为12个月且不需要用冷藏集装箱运输。

最新的果汁系列 Amazoo Super Fruits (超级亚马逊)有三种不同的口味:“黑魔”(BlackPower)(配料:嘉宝果(Jaboticaba),黑莓,葡萄和巴西莓(Açaí)),“红力”(RedForce)(配料:蔓越莓,石榴,草莓和巴西莓(Açaí))以及“超蓝”(Ultra Blue)(配料:蓝莓,葡萄和巴西莓(Açaí))。系列所有的果汁含量都高于80%,且无添加糖。

Amazoo为GlobalBev旗下品牌,该公司成立于2000年,专业销售功能性饮料和天然饮料以及优质零食,包括GlobalBev的自有能量饮料品牌和品客(Pringles)等国际知名品牌。GlobalBev在巴西拥有超过70000个销售点并出口到全球24个市场,包括美国、英国和日本。同时该公司也是塔巴斯哥(Tabasco)在巴西的独家经销商。

Amazoo为香港和澳门注册商标。BSF是GlobalBev在中国和香港的唯一经销商。



Amazoo is Brazil's most well-known Açaí beverage. A superfruit found only in the Amazon Rainforest, Açaí is rich in anthocyanin, a powerful anti-aging and antioxidant, as well as vitamins A, E, B6, omegas and minerals. It is also rich in phytosterols, which boosts the immune system and ease digestions.

Açaí has been proven to combat the free radicals, promote cardiovascular health and aid memory. It is also very popular among sportspeople for recovery after intense physical training, such as in Brazilian Jiu Jitsu and triathlon.

In order to boost the health benefits of this superfruit, Amazoo has a pulp content of up to 50%. It is available in three different flavors: Açaí; Açaí + Banana; and the no added sugar Açaí + Strawberry + Apple + Chia + Linseed. Amazoo comes in a tetra pak, uses no artificial preservatives and is sodium and gluten-free. With a shelf life of 12 months, it does not need to be transported in refrigerated containers.

Amazoo Super Fruits, the newest line of juices, comes in three different flavors: Black Power (Jaboticaba, Blackberry, Grape and Açaí), Red Force (Cranberry, Pomegranate, Strawberry and Açaí) and Ultra Blue (Blueberry, Grape and Açaí). All flavors have a minimum juice content of 80% and no added sugar.

Amazoo is a brand owned by GlobalBev, a Brazilian company founded in year 2000 and specialized in the distribution of functional & natural beverages and premium snacks including GlobalBev's own Extra Power Energy Drink and internationally known brands such as Pringles. With over 70,000 points of sales nationwide and 24 export markets globally, including the USA, the UK and Japan, GlobalBev is also Tabasco's sole distributor in Brazil.

Amazoo is a registered trademark in Hong Kong and Macau. BSF is GlobalBev's sole sales representative for China and Hong Kong.



包装: 200毫升、300毫升、330毫升和1000毫升利乐包装
Packaging: 200, 300, 330 ml and 1000 ml tetra paks

- GB-01** 原味阿萨伊(巴西莓)
Açaí
- GB-02** 阿萨伊(巴西莓)+香蕉口味
Açaí + Banana
- GB-03** 无添加糖阿萨伊(巴西莓)+草莓+苹果+奇雅籽+亚麻籽口味
Açaí + Strawberry + Apple + Chia + Linseed / No added sugar
- GB-04** 黑魔 (Black Power)(配料:无添加糖嘉宝果(Jabuticaba)+黑莓+葡萄+阿萨伊(巴西莓))
Black Power (Jabuticaba, Blackberry, Grape and Açaí)
- GB-05** 红力 (Red Force)(配料:无添加糖蔓越莓+石榴+草莓和阿萨伊(巴西莓))
Red Force (Cranberry, Pomegranate, Strawberry and Açaí)
- GB-06** 超蓝 (Ultra Blue)(配料:无添加糖蓝莓+葡萄和阿萨伊(巴西莓))
Ultra Blue (Blueberry, Grape and Açaí)



这是一种原产于亚马逊雨林的在树上生长结果的巴西坚果。因为富含营养成分,它经常被使用于健康饮食的配料中;其诸如硒、镁、铜、锌等微量元素的含量均高于大多数其他坚果的含量。巴西坚果也富含抗氧化剂和纤维,并且是健康脂肪的绝佳来源。

Frutnut是巴西亚马逊集团 (Amazon Brazil Group) 旗下品牌,巴西亚马逊集团 (Amazon Brazil Group) 是巴西全国加工和分销巴西坚果的领导者。Frutnut品牌的巴西坚果是100%纯天然、严格纯素且无糖的。我们提供120克,400克和20公斤三种包装。

此外,我们还可供应奎奴亚藜籽(藜麦种子)、奇亚籽和腰果。

BSF是Frutnut在中国和香港的唯一经销商。

The Brazil nut is a tree nut native to the Amazon Rainforest. It's often included in healthy diets because it is packed with nutrients such as selenium, magnesium, copper, zinc in amounts higher than most other nuts. Brazil nuts are also rich in antioxidants and fibers and are an excellent source of healthy fats.

Frutnut is a brand owned by the Amazon Brazil Group, who's the leader in the processing and distribution of Brazil nuts nationwide. Frutnut's Brazil nuts are 100% natural, vegan and sugar-free. Available in 120g, 400g and 20kg packaging.

In addition, to Brazil nuts we offer quinoa seeds, chia seeds and cashew nuts.

BSF is Frutnut's sales representative for China and Hong Kong.





FN-01 巴西坚果120克装
Brazil nuts 120g

FN-02 巴西坚果400克装
Brazil nuts 400g

FN-03 巴西坚果20公斤装(带壳或去壳)
Brazil nuts 20kg (inshell or shelled)

FN-04 奎奴亚藜籽(藜麦种子)200克装
Quinoa seeds 200g

FN-05 奇亚籽170克装
Chia seeds 170g

FN-06 腰果120克装
Cashew nuts 120g



甘蔗酒是巴西最著名的烈酒。甘蔗酒由发酵的甘蔗汁制成,自1500年代起人们便开始生产甘蔗酒,那时巴西还是葡萄牙的殖民地。甘蔗酒可以直接饮用品尝或调制成鸡尾酒。比方巴西最著名的鸡尾酒凯匹林纳(Caipirinha)就是用甘蔗酒、青柠檬、冰块和糖调制而成的。

巴蒂斯塔甘蔗酒(Cachaça Batista)于1943年由荷西巴蒂斯塔先生创立,最早在米纳斯吉拉斯州的小镇撒克门托(Sacramento)的“小瀑布”(Cachoeirinha)农场生产。如今巴蒂斯塔在“好运”(Boa Sorte)农场生产,这里的土壤和气候条件对于甘蔗种植和自然发酵有着得天独厚的优势。巴蒂斯塔采用手工方法进行生产,且保持着可持续的环保生产方式,生产中80%的水资源得以重复利用。

巴蒂斯塔是巴西获奖最多的甘蔗酒品牌之一,也是巴西公认的最高品质甘蔗酒之一。在国际上,巴蒂斯塔也获得了多个国家的认可,获得了包括美国、英国和澳大利亚在内的各国烈酒比赛的奖项。在中国,巴蒂斯塔获得了2016年中国葡萄酒及烈酒奖(CWSA)金奖殊荣。

巴蒂斯塔甘蔗酒有两种不同类别的产品:银瓶和金瓶。银瓶产品装在不锈钢容器内,因而口味更干更烈。金瓶产品则在橡木桶和玉蕊木(Jequitibá)桶内陈酿,所以口感更为柔和,酒的焦糖色泽更深。巴蒂斯塔甘蔗酒的酒精含量为40%。

BSF是巴蒂斯塔甘蔗酒在中国和香港的唯一经销商。

Cachaça is Brazil's most typical spirit. Made of fermented sugarcane juice, it is produced since the 1500's when Brazil was still a Portuguese colony. Cachaça can be savored straight or in a cocktail such as in Brazil's most well-known cocktail, the Caipirinha (cachaça, lime, ice cubes, lightly sweetened). Nevertheless, Cachaça is very versatile and can be mixed into many other cocktails and drinks.

Cachaça Batista was founded in 1943 by Mr. José Batista and was first produced at the “Cachoeirinha” farm in Sacramento, a small town in the state of Minas Gerais. Currently it is produced in the “Boa Sorte” farm, where the soil and climate conditions make it perfect for sugarcane cultivation and natural fermentation. Production is carried out using artisanal methods and in a sustainable manner with 80% of water resources being reused.

Batista is one of the most awarded Cachaças in Brazil and is recognized as among the top quality in the country. It has also won several prizes in international competitions such in the USA, United Kingdom, Australia. In China, Batista has won a gold medal in the China Wine & Spirits Award (CWSA) 2016.

Cachaça Batista comes in two varieties: Silver and Gold. The Silver variety is rested in stainless steel tanks, which gives it a stronger and drier flavor, while the Gold one is aged in oak and jequitibá tree barrels, acquiring a smoother taste and caramel color. Batista Cachaça is 40% alcohol by volume.

BSF is Cachaça Batista's sales representative for China and Hong Kong.





CB-01 巴蒂斯塔银瓶 750毫升
Batista Silver 750 ml

CB-02 巴蒂斯塔金瓶 750毫升
Batista Gold 750 ml

体验巴西礼盒

**BRAZIL
EXPERIENCE
BOX**









WWW.BRAZILSPECIALTYFOODS.COM



BSF@BRAZILSPECIALTYFOODS.COM



+852 8193.0858
+55 11 95676.9207